
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1004 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 6. september 2018 

Stillet af: Jens Joel (S)  

Vil ministeren bekræfte, at han talte upræcist og måske endda usandt, da 

han i TV2 Nyhederne to gange udtalte, at en reduktion i afgiften på elbiler 

ikke har ført til, at der er kommet flere elbiler, når sagen er, at afgiften ikke er 

blevet sænket, som man kunne forstå på ministeren, men at vi faktisk og 

tværtimod har set en opbremsning i elbilsalget, efter at man har indført 

registreringsafgift på elbiler?  

(Spm. nr. S 1004). 

Begrundelse 

Jf. følgende to citater fra TV2 Nyhederne kl. 22 den 30. august 2018: »Og 

selv om der har været den reduktion i afgiften på elbiler, så har det ikke ført 

til, at der er kommet flere elbiler. Så vi er simpelthen nødt til at gøre noget 

andet« og »Det at reducere afgiften, det har ikke hjulpet i ret stort omfang. 

Der er næsten ikke kommet nogen nye elbiler ud af det«. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 6. september 2018 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Jens.Joel@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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